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Про звернення до депутатів Житомирської 
обласної ради Марчинського М.Б.,
Янчука В.Г. та народного депутата 
України Грищенко Т.М.

Керуючись ст..25,26 Законом України «Про місцеве самоврядування в 
Україні», Коростишівська міська рада

ВИРІШИЛА

Корос1. Схвалити текст звернення 
Житомирської обласної ради Марчин 
депутата України Грищенко Т.М 
обласного бюджету та у включенні 
співфінансування завершення 
Коростишівського ЗДО № 10 (додаєтьс

шиїтської міської ради до депутатів 
ського М.Б., Янчука В.Г. та народного 

щодо сприяння у виділенні коштів з 
до державних та обласних програм 

будівництва господарського блоку 
я).

м2. Доручити загальному відділу 
дане рішення до депутатів Житомире 
Янчука В.Г. та народного депутат; 
оприлюднити на веб-сайті Коростишів

3. Контроль за виконанням рішенії 
ради з питань охорони здоров’я 
гуманітарних питань.

Міський голова

іської ради (Зелінська О.Ю.) надіслати 
ької обласної ради Марчинського М.Б., 
а України Грищенко Т.М., а також 
ської міської ради.

ія покласти на постійну комісію міської 
соціального захисту населення та

І.М.Кохан



Додаток 1
до рішення 94 сесії міської ради 
сьомого скликання
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Депутату Житомирської 
ббласної ради 
Янчуку В.Г. 
Марчинському М.Б.

Звернення

Ми, депутати Коростишівської міської ради, звертаємося до Вас з проханням 
посприяти у виділенні коштів з обласного бюджету для співфінансування 
завершення будівництва господарського блоку Короістишівського ЗДО №10.

Адже будівля у Коростишівському ЗДО №10, де знаходиться їдальня, 
котельня, пральня та господарське приміщення, перебуває у передаварійному 
стані та згідно технічного заключения Житомирського філіалу інституту 
«ШДпроектреконструкція» підлягає знесенню.

З метою вирішення даної проблеми 2017 році розроблено проектно- 
кошторисну документацію «Будівництво господарського блоку дошкільного 
начального закладу №10 по вул.Семінарська, 68 м.Коростишева
Коростишівського району Житомирської області». Вартість будівництва 
становить 8438,1 тис.грн.

У 2018 році розпочато роботу по даному проекту, на що спрямовано з 
місцевого бюджету 1696,9 тис. грн. У поточному році планується освоїти 1604,0 
тис. грн.

Але фінансові можливості міської ради недостатні для завершення 
будівництва. І це може призвести до закриття дошкільного закладу №10, що 
викличе соціальну напругу серед мешканців Коростишівської ОТГ.

Завчасно вдячні за співпрацю.

Схвалено рішенням 94 сесії 
іської ради сьомого скликання
!Л.06 .£ 02с№ ООІО

Міський голова І.М.Кохан
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до рішення 94 сесії міської ради
сьомого скликання
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Народному депутату України 
’ Грищенко Т.М.

Звернення

Ми, депутати Коростишівської міської ради, звертаємося до Вас з проханням 
посприяти у включенні до державних та обласних програм співфінансування 
завершення будівництва господарського блоку Коростишівського ЗДО №10.

Адже будівля у Коростишівському ЗДО № |0, де знаходиться їдальня, 
котельня, пральня та господарське приміщення, перебуває у передаварійному 
стані та згідно технічного заключения Житомирського філіалу інституту 
«НІДпроектреконструкція» підлягає знесенню.

З метою вирішення даної проблеми у 2017 році розроблено проектно- 
кошторисну документацію «Будівництво господарського блоку дошкільного 
начального закладу №10 по вул.Семінарська, 68 м.Коростишева
Коростишівського району Житомирської області». Вартість будівництва 
становить 8438,1 тис.грн.

У 2018 році розпочато роботу по даному проекту, на що спрямовано з 
місцевого бюджету 1696,9 тис. грн. У поточному році планується освоїти 1604,0 
тис. грн.

Але фінансові можливості міської ради недостатні для завершення 
будівництва. І це може призвести до закриття дошкільного закладу №10, що 
викличе соціальну напругу серед мешканців Коростишівської ОТГ.

Завчасно вдячні за співпрацю.

Схвалено рішенням 94 сесії 
міської ради сьомого скликання
Ы- Об. £ог№

Міський голова І.М.Кохан


